
2016 wordt een heel spannend jaar voor het Hippolytushoes. 
Het Hippolytushoes in mijn kindje. 

“Ik heb zelf geen kinderen, maar het Hippolytushoes is een beetje mijn kind geworden”. Middelstum TV 

had een gesprek met Marianne Ubbink, al negen jaar hoofd zorg van het Hippolytushoes. Het werd 

geen vrolijk gesprek want de zorgen zijn groot voor dit verzorgingstehuis. 

 

  

Hoe ziet de toekomst voor deze voorziening er uit? Veel verzorgingshuizen van de Zonnehuisgroep gaan 

sluiten. Kan deze voorziening voor Middelstum blijven bestaan en wat is daar voor nodig? 

Een interview met een bevlogen vrouw.  
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https://www.youtube.com/watch?v=YaVyQc-x_Rw

